
Pörtö-Bodö Delägarlag 
Årsstämmoprotokoll 

 
21.5.2023 Pörtö skolgård 
   

1. Styrelsens ordförande öppnade mötet kl 13:00 
25 personer var närvarande, delägarna antecknade sig på namnlistan. Två 
personer hade fullmakt. 

 
2. Till mötesordförande valdes Harro Pitkänen och sekreterare Annika Blomqvist. 

 
3. Som röstlängd beslöts använda delägarförteckningen som delägarlaget själv 

upprätthåller. 
 

4. Till protokolljusterare valdes Ulv Tigerstedt och Elisabeth Svaetichin, som 
också fungerade som rösträknare. 
 

5. Konstaterades att stämman var lagligt sammankallad. Kallelsen hade postats 
till en representant för samtliga fastigheter som är registrerade hos 
delägarlaget till den adress som finns i delägarlagets register. Anslag hade 
satts upp på Bodö brygga, Tredjeholmen, Norra Bodö, Ångbåtsbryggan och 
Skolan. Kallelsen fanns också på Pro Pörtös hemsida. 

 
6. Dagordning 

Den föreslagna agendan fastslogs. 
 

7. Verksamhetsberättelse 
Den förelagda verksamhetsberättelsen för år 2022 presenterades av 
sekreteraren och godkändes. 
 

8. Årsredovisning  
Delägarlagets årsredovisning godkändes. 
 

9. Verksamhetsgranskarens utlåtande 
Stämman tog del av verksamhetsgranskarens utlåtande, som förordade att 
ansvarsfrihet beviljas de redovisningsskyldiga. 

 
10. Ansvarsfrihet 

Ansvarsfrihet beviljades styrelsen och övriga redovisningsskyldiga för 
föregående år. 

 
11. Arvoden 

Beslöts att styrelsen och verksamhetsgranskarna liksom tidigare inte uppbär 
arvoden. 

 
12. Redskapsenheter 

Rätten till nyttjandet av fiskevattnet bestäms utifrån redskapsenheterna så att 
totalantalet redskapsenheter inom delägarlagets vattenområde liksom tidigare 
är högst 9200 redskapsenheter. De olika fångst- och fiskeredskaps 
redskapsenheter bestäms i enlighet med tidigare. 



13. Utarrendering 
Stämman kan fatta beslut om utarrendering av rätten till fiske inom 
delägarlagets vattenområde. Inga ansökningar om utarrendering fanns att 
behandla.  
 

14. Fiskeredskap  
Fastslogs att samtliga lagliga fångstredskap får användas inom området om ej 
Fiskeriområdet besluter annat. Fångstredskapen ska förses med för- och 
efternamn, telefonnummer eller postadress och gärna också e-postadress till 
den som lagt ut dem. Kontaktuppgifterna ska fästas vid det flöte eller den 
flaggstång som finns vid den yttersta ändan av fångstredskapet. Därtill skall 
delägarlagets redskapsmärke anbringas. 
 
Stämman konstaterade att byviken utgör ett sådant område där det 
förekommer sjöfart, såsom avses i förordningen om fiske, och att alla 
fiskeredskap där bör vara utmärkta med flaggor som fästs på en minst 1,2 
meter hög stång. Flaggan ska vara kvadratisk och minst 20 cm hög och bred. 
Fiskeredskap som når närmare vattenytan än 1,5 meter skall märkas ut med 
en dubbel flagga. Flaggstängerna skall förses med en minst 2 centimeter hög 
reflex. 
 
I och med att NTM-Centralens beslut att upphäva fiskeribegränsningarna i 
Pörtöviken, Bodö Sund och Marholmsfladan fastställts av 
förvaltningsdomstolen, råder inte de tidigare begränsningarna. Stämman 
uttryckte dock som delägarlagets önskemål att nätfiske inte bedrivs i 
Pörtöviken under perioden 1.5 – 30.9.  
 

15. Redskapsenhetsavgiften  
Beslöts att avgiften är 70 cent per enhet och därtill en tilläggsenhetsavgift för 
utomstående yrkesfiskare om 70 cent per enhet. Styrelsen befullmäktigades 
att inom ramen för tillbudsstående icke utnyttjade redskapsenheter bevilja upp 
till 45 tilläggsenheter (motsvarande tex 4 nät och ett kastspö) per fastighet för 
det dubbla enhetspriset åt: 

• delägare som inte har tillräckligt med enheter 

• fastighetsägare inom delägarlagets område som inte har andel i 
delägarlaget 

 
16. Skötsel  

Fiskeriområdets plan för nyttjande och vård följs. Övervakningen fortsätter, i 
första hand genom Fiskeriområdets övervakare. Delägarlaget bemyndigade 
de befullmäktigade övervakarna att enligt Fiskeriområdets praxis anmäla 
tjuvfiske till polisen. Konstaterades att övervakarna avlägsnar fiskeredskap 
som är utsatta utan stadgad märkning eller annars på ett regelvidrigt sätt. 
 
Delägarlaget beslöt att högst 1000 euro kan användas för utplantering av 
öring år 2023. 
 
 
 
 



17. Jakträtt på delägarlagets område 
Konstaterades att Pörtö-Bodö Jaktförening, i enlighet med årsstämmans 
befullmäktigande 2021, beviljats tillstånd att tills vidare få idka jakt och skjuta 
över Pörtö-Bodö Delägarlags fiskevatten. Jakten får bedrivas av Pörtö-Bodö 
Jaktförenings medlemmar och ske på sjöfågel, trut samt säl enligt 
jaktförordningen. 
 
Med anledning av att hjortstammen växer på Pörtö har Pörtö-Bodö 
jaktförening för avsikt att etablera samarbete med Sibbo jaktförening så att 
den erforderliga arealen uppnås för att kunna ansöka och få jakttillstånd på 
hjort. Delägarlaget gav sitt samtycke att Pörtö-Bodö Jaktförening bedriver 
hjortjakt på delägarlagets områden. 

 
18. Statliga medel 

Delägarlaget tillkommande vattenägaravgifter och handredskaps-fiskemedel 
får såsom tidigare användas av Fiskeriområdet för främjandet av 
vattenområdet och fisket även detta kalenderår. Stämman godkände 
styrelsens förslag om att delägarlaget, med beaktande av att skärgårdssik inte 
finns för utplantering 2023, söker etablera ett projekt med Fiskeriområdet om 
att anvisa dessa medel för att genomföra en kartläggning av lekplatser för fisk 
inom delägarlagets vattenområde som grund för eventuella framtida 
fiskeribegränsningar.  
 

19. Val av styrelsemedlemmar och personliga suppleanter 
Till styrelsen valdes: Harro Pitkänen, Hans Jonasson, Annika Blomqvist. Till 
personliga suppleanter valdes i samma ordning: Markus Tallberg, Ingmar 
Bussman och Benjamin Mansner. 
 

20. Val av verksamhetsgranskare och suppleanter 
Till verksamhetsgranskare valdes Ole Sandman och till suppleant Elisabeth 
Svaetichin. 
 

21. Val av representant till Fiskeriområdets stämmor. 
Till Pörtö-Bodö Delägarlags representant på Fiskeriområdets stämmor 
återvaldes Markus Tallberg. 
 

22. Ordförande avslutade mötet kl 13:45 
 

Stämmoprotokollet finns till påseende på anslagstavlan i posten vid Pörtö Skola 
fr.o.m, den 28.5. till slutet av juli. 
 
 
____________________________ __________________________ 
Harro Pitkänen   Annika Blomqvist 
ordförande   sekreterare 
 
 
____________________________ __________________________ 
Ulv Tigerstedt   Elisabeth Svaetichin 
protokolljusterare   protokolljusterare 


